
Z A P I S N I K 
 

sa 22. sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 20. prosinca 2023. 

godine u Sisku, u dvorani Hotela Panonija, Ulica Ivana Kukuljevića Sakcinskog 21, s 

početkom u 10,00 sati. 
 

Nazočni vijećnici: Nikola Abramović, Nikola Arbutina, Daniel Berdais, Dalibor 

Bišćan, Martina Bočkor, Ivan Brlečić, Ernest Ciprijanović, Marin Čačić, Mato Fofić, Emil 

Franjević, Luca Gašpar Šako, Tena Jevak Benčić, Đurđica Jurić, Domagoj Kelović, Danijel 

Kljaić, Davor Kljakić, Sanja Kozarić, Tomislav Kralj, Ljiljana Lampert, Mijo Latin, Srđan 

Marić, Mario Markić, Damir Markuš, Ivan Nekvapil, Sanja Štingl-Vlašić, Dubravka Šurlan, 

Srećko Telar, Slavko Tepavac i Anto Žilić. 
 

Nenazočni vijećnici: Branka Bakšić, Dara Bursik, Višnja Jerman, Katarina Kihalić, 

Vlado Lendvaj, Vlatko Sedlaček, Ines Simić, Igor Školneković, Milan Vrga i Oliver Žegarac. 
        
        

Drugi nazočni: Ivan Celjak, župan Sisačko-moslavačke županije, Mihael Jurić - 

zamjenik župana Sisačko-moslavačke županije, Mirjana Oluić - zamjenica župana Sisačko-

moslavačke županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Branka Šimanović - 

pročelnica Upravnog odjela za poslove Skupštine, pravne i opće poslove, Marijana Klobučar 

Bobetko - pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Sanja Mioković 

- pročelnica Upravnog odjela za poslove župana, Darjan Vlahov - pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU, Alenka Ljubešić - pročelnica 

Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i hrvatske branitelje, Anita Sinjeri-Ibrišević - 

pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu, ruralni razvoj, zaštitu okoliša i prirode, 

Robertina Štajdohar - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i 

civilno društvo, Kristina Prpić - pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Blanka Bobetko 

Majstorović - pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i obnovu, Ivana 

Žuk - voditeljica Odsjeka za poslove Skupštine, imovinske i upravno-pravne poslove, Marina 

Kovač - ravnateljica Neuropsihijatrijske bolnice „Dr.Ivan Barbot“ Popovača, Sanja Habek - 

ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije, Stipo Šapina - ravnatelj Županijske 

uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije, Silvija Desić Basarić - ravnateljica Zavoda za 

hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije, Margita Malnar - v.d. ravnateljice Zavoda za 

prostorno uređenje Sisačko-moslavačke županije, Igor Vrga - ravnatelj Opće bolnice „Dr. Ivo 

Pedišić“ Sisak, Ružica Čakširan - ravnateljica Doma za starije osobe Petrinja, Damir Borić - 

ravnatelj Doma za starije osobe Petrinja, Renata Tominović-Ceković - ravnateljica Doma za 

starije osobe Glina, Marija Petranović - ravnateljica Doma za odrasle osobe Petrinja, Darko 

Srbljanin - ravnatelj Gradskih ljekarni Sisak, Dragica Vugić - ravnateljica Javne ustanove za 

upravljanje zaštićenim dijelovima prirode, Domagoj Mosler - ravnatelj Lječilišta Topusko, 

Bojana Hrvoić - djelatnica Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije, Ivana 

Plavec - direktorica Turističke zajednice Sisačko-moslavačke županije, Andreja Šeperac - 

ravnateljica Regionalnog koordinatora Sisačko-moslavačke županije, Ivica Valent - ravnatelj 

Kulturno - povijesnog centra Sisačko-moslavačke županije, te predstavnici sredstava javnog 

priopćavanja. 
        

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić. 
 

Sjednici Županijske skupštine od 39 vijećnika bilo je prisutno 29 vijećnika. 

 

Zapisnik sa 21. sjednice Županijske skupštine održane 29. studenog 2023. godine 

usvojen je sa 24 glasa za i 4 protiv. 

 



 2 

Vijećnica Ljiljana Lampert je zatražila da se u točki 11. dnevnog reda Prijedlog 

Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana Sisačko-moslavačke županije 

izostavi podtočka 6.3.2.2. iz članka 41. proglašenje elektrane i kogeneracijskog postrojenja na 

gorivo iz neopasnog otpada u Kutini. Nakon toga se glasovalo te prijedlog nije usvojen (8 

glasova za i 21 glas protiv). 

 

Vijećnica Luca Gašpar Šako je zatražila da se iz dnevnog reda Županijske skupštine 

Sisačko-moslavačke županije  izostavi točka 11. Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjena i 

dopuna Prostornog plana Sisačko-moslavačke županije. Predsjednik Mato Fofić utvrdio je da 

se o prijedlogu vijećnice Luce Gašpar Šako neće glasovati budući se o istome glasovalo po 

prijedlogu vijećnice Ljiljanje Lampert.  

 

Nakon toga je sa 21 glasom za i 7 glasova protiv usvojen slijedeći 

 
 

                                              D N E V N I   R E D 
 

1. Prijedlog III. Izmjene i dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2023. 

godinu, 

a) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-

moslavačke županije za 2023. godinu, 

b) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu za 2023. 

godinu,  

c) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2023. 

godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

2. II. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2023. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

3. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka koje 

imaju vijećnike u Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

4. Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i lokalnih cesta na području 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju 

pozitivnog mišljenja na Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i 

lokalnih cesta na području Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

5. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija osnovnog školstva u Sisačko-moslavačkoj županiji u 2023. 

godini, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

6. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija srednjih škola i učeničkog doma u Sisačko-moslavačkoj 

županiji u 2023. godini, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

7. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o minimalnim financijskim standardima, 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija domova za 

starije i nemoćne osobe za 2023. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima i mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija za investicijsko ulaganje, investicijsko i tekuće održavanje 
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zdravstvenih ustanova te za informatizaciju zdravstvene djelatnosti u 2023. godini na 

području Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Sisačko-moslavačke županije o davanju u zakup poslovnog prostora, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

10. Prijedlog Odluke o utvrđivanju lista za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2023. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

11. Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana Sisačko-

moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

12. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Sisačko-

moslavačku županiju, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

13. Prijedlog Odluke o visini mjesečne nagrade za rad članovima vijeća nacionalnih 

manjina i predstavnicima nacionalnih manjina. 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  
 

 

 

 

 

Nakon toga vijećnici su imali AKTUALNI SAT. 
 

1. Vijećnica Martina Bočkor istaknula je da u Republici Hrvatskoj postoji velika 

potreba za liječničkim kadrom kako u domovima zdravlja, tako i u bolničkom sustavu. 

Upitala je što Županija čini po pitanju privlačenja liječničkog kadra i ima li rezultata. Također 

je upitala kako napreduju radovi u Ravniku vezano uz Odjel za dječju i adolescentnu 

psihijatriju i kolika je potreba za takvom vrstom odjela. 

 

Pročelnica Alenka Ljubešić je odgovorila da Sisačko – moslavačka županija 

intenzivno radi na osiguranju uvjeta kako bi se privukao liječnički kadar. Nabavljena je 

vrhunska oprema, planiraju se provesti mjere osiguranja smještaja, stanova za liječnike. 

Rezultati su vidljivi, u Sisak se vraća raditi vrhunska liječnica iz Zagreba, došla je i jedna 

doktorica obiteljske medicine. Projekt u Ravniku je projekt koji je od nacionalnog interesa, 

osiguran je prostor gdje će biti dobri uvjeti rada sa djecom i mladima. U sklopu objekta bit će 

i dnevna bolnica gdje će se moći dobiti pomoć psihologa i psihijatara.  

 

Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je u tijeku izrada glavnog projekta i nakon 

toga kreće izvođenje radova. Vrijednost investicije je 5 mln eura. Ministarstvo zdravstva u 

potpunosti financira projekt. Tri objekta se nadograđuju, a dva objekta se rade u potpunosti 

nova. Radit će se vanjsko igralište, zgrada dječje psihijatrije, zgrada dječje forenzike, prateće 

tehničke službe te mala multifunkcionalna dvorana. Neuropsihijatrijska bolnica „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača time dobiva jedan novi sadržaj. 

 

Ravnateljica Marina Kovač je odgovorila da je projekt u Ravniku krenuo iz 

Poliklinike za dječju i adolescentnu psihijatriju koja je trenutno jedina takva na ovom 

području. Oformio se tim educiranih stručnjaka, raspisuju se tri nove specijalizacije. U bolnici 

Popovača se u posljednje dvije godine zaposlilo 46 djelatnika medicinske struke, te uskoro 

dolazi raditi i neurolog.  
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2. Vijećnica Ljiljana Lampert rekla je da govori u ime građana grada Kutine te je 

predložila da se kod izmjena Prostornog plana u točki 6.3.2.2. ne podrži proglašenje elektrane 

i kogeneracijskog postrojenja na gorivo iz neopasnog otpada u Kutini građevinom od 

županijske važnosti. Zanima ju od kada je neopasni otpad obnovljivi izvor energije. Tvrtka 

Eko reciklažni park Vukovar dobila je lokacijsku dozvolu u gospodarskoj zoni u Kutini. Radi 

se o megaspalionici plastike kapaciteta 25 tona na sat. Republika Hrvatska nema toliku 

količinu otpada plastike te bi se plastika slijevala sa svih strana na tehnološku obradu. 

Vijećnica je također postavila pitanje kada će Tehnička škola Kutina dobiti tokarilicu. 

 

Pročelnica Blanka Bobetko-Majstorović odgovorila je da su kogeneracijska 

postrojenja planirana Prostornim planom Grada Siska i Prostornim planom Grada Kutine. 

Zemljište je u vlasništvu Grada Kutine i grad će odrediti da li želi razvoj u smjeru 

kogeneracije, skladišta ili nečeg drugog. Plan daje samo mogućnost da se određene 

kogeneracije grade na nekom prostoru. Ako grad utvrdi da je kogeneracija od 10 do 20 

megavata po zakonu, odnosno po uredbi to je regionalni značaj jer i zakon tako određuje. 

Planovi ne daju odmah dozvolu za gradnju određenih objekata nego samo mogućnost da se i u 

tom smjeru razvija gospodarstvo određenog grada. Ne mora značiti da će ikada biti izdana 

građevinska dozvola ako investitor ne može zadovoljiti uvjete.  
 

Pročelnica Robertina Štajdohar odgovorila je da je Tehnička škola Kutina izrazila 

potrebu za nabavkom tokarilice. Sisačko – moslavačka županija kao osnivač je isplatila  

sredstva, a škola je sama provela postupak javne nabave. Postupak je završen i isporučitelj je 

obavijestio da će tokarilica biti isporučena školi 27. prosinca. 
 

 3. Vijećnik Emil Franjević upitao je kada se u Kutini otvara Dom za starije osobe te 

kako izgledaju kuće u Glini za smještaj stanovnika pogođenih potresom. 
 

 Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je objekt Doma za starije osobe u Kutini 

završen. Dobivena je dozvola od Grada Kutine, Povjerenstvo je utvrdilo da su stvoreni svi 

uvjeti za početak rada. U tijeku je primopredaja objekta Domu za Starije osobe Sisak koji će 

onda i uvesti prve korisnike. Raspisan je i natječaj za zapošljavanje zaposlenika. Objekt je 

napravljen po najnovijem standardu za objekte iz područja socijalne skrbi. To je najveća 

investicija koja se plaća iz izvornog proračuna. Vezano za kuće u Glini pročelnik je odgovorio 

da su 74 kuće gotove, asfaltirano je cijelo područje naselja. Prvi korisnici će dobit ključeve i 

ugovore. Kuće će prvo služiti za smještaj stradalnika od potresa, a nakon toga će ući u sustav 

Doma za starije osobe Glina. Na taj način će se povećati kapacitet smještaja za potencijalne 

korisnike Doma za gotovo 1000 mjesta. 
 

Pročelnica Alenka Ljubešić odgovorila je da se u Domu za starije osobe u Sisku 

zaprimaju zahtjevi za smještaj u podružnicu Doma u Kutini, radi se lista korisnika. Sa 

početkom godine će se realizirati smještaj 45 korisnika koliki je i kapacitet objekta. Dolazi i 

potpuno nova izvaninstitucionalna usluga za područje Kutine, a to je usluga pomoći u kući. 
 

 4. Vijećnik Srđan Marić postavio je pitanje u vezi urušavanja Tuškanove kuće u Sisku 

prilikom čega su dvije osobe ozlijeđene, od čega jedna teško. Vijećnik je istaknuo da je to već 

treći slučaj u Sisku u kojem je došlo do urušavanja objekata koji su pod kulturnom zaštitom. 

Zanima ga da li je Županija reagirala da se takve stvari više ne događaju. Vijećnik je istaknuo 

da je na 21. sjednici Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije predstavljen Prijedlog 

Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu i Projekcije za 2025. i 2026. godinu. 

Nije vidljiv razdjel za najavljeni projekt Majstorske škole. Zanima ga u kojoj fazi je izrada 

projektno-tehničke dokumentacije, kada je raspisan postupak nabave, u čijem vlasništvu je 

čestica za gradnju, tko je zadužen za provedbu projekta gradnje te koja je uloga Hrvatske 

gospodarske komore. 
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 Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je Tuškanova kuća bila u vlasništvu 

Republike Hrvatske. Sisačko – moslavačka županija je s ciljem da se objekt revitalizira i 

obnovi preuzela objekt na sebe, osigurala projektanta, izvođača, projektantski nadzor te 

stručni nadzor. Izvođač je započeo sa uklanjanjem objekta. Izvođač, projektantski nadzor, 

projektant i stručni nadzor su odgovorni za stanje na gradilištu prema projektnoj 

dokumentaciji koja im je službeno odobrena. Za područje Sisačko-moslavačke županije i 

Istarske županije otvoren je poseban Fond za pravednu tranziciju te su na raspolaganju 

značajna financijska sredstva koja se planiraju u potpunosti iskoristiti za nekoliko ključnih 

projekata, a to su Gaming centar u Novskoj, Poduzetnički centar na području Siska i 

Majstorska škola koja je početkom 2023. godine prijavljena na Fond. Majstorska škola će se 

financirati iz Fonda za pravednu tranziciju, vlasnik čestice je Republika Hrvatska. Odnos 

između Sisačko-moslavačke županije i Hrvatske gospodarske komore je zajednički partnerski 

odnos. Odnos se može u potpunosti formalizirati kada bude raspisan javni poziv. Sve je 

definirano u Pravilniku kojeg donosi Ministarstvo gospodarstva i zaštite okoliša. Hrvatska 

obrtnička komora provodi majstorske ispite. Cilj Europske unije je prelazak na digitalnu 

ekonomiju, te su u projekt ušla zanimanja koja mogu zadovoljiti uvjete. Kada budu poznati 

uvjeti i samo financiranje tada će se taj projekt uvrstiti u Proračun Sisačko-moslavačke 

županije odnosno kada Ministarstvo odluči na koji način će se financirati sam projekt, hoće li 

se financirati preko Regionalnog koordinatora, kroz Proračun Sisačko-moslavačke županije ili 

kroz Proračun Hrvatske obrtničke komore. 

 

 Ravnateljica Andrea Šeperac odgovorila je da je Fond pravedne tranzicije dio tri 

operativna programa koje Hrvatska ima na raspolaganju do 2027. godine. Razgovara se sa 

Ministarstvom regionalnog razvoja i Ministarstvom rada o broju zanimanja koja će se nalaziti 

u Majstorskoj školi i radi se projektno-tehnička dokumentacija. Poziv će biti raspisan iduće 

godine, bit će ograničen, sredstva su osigurana. Do kraja godine bi trebala biti gotova studija 

izvedivosti koja će pokazati što je važno i relevantno za projekt. 

 

 Župan Ivan Celjak odgovorio je da je Sisačko – moslavačka županija na prvom 

sastanku sa ministrom Bačićem predložila izgradnju 36 višestambenih zgrada na području 

Županije, od toga 20 na području Siska, taj projekt je u realizaciji. Tražilo se da se omogući 

gradnja privremenih objekata za smještaj ljudi čiji su domovi stradali u potresu, što je i 

omogućeno. Rezultat toga su moderna umirovljenička naselja. Razgovaralo se tada i o temi 

Tuškanove kuće koja je u državnom vlasništvu. Sisačko – moslavačka županija je dobila 

suglasnost za obnovu zgrade, raspisana je nabava po sistemu ključ u ruke. Projekt je izrađen u 

skladu sa zakonom, pravilima struke i konzervatorskim smjernicama. Prema informacijama iz 

bolnice, jedan radnik je lakše ozlijeđen, drugi radnik je teže ozlijeđen. Postavlja se pitanje 

potrebe očuvanja pojedinih pročelja, pojedinih zidova na zaštićenim spomenicima kulture na 

objektima koji se razgrađuju. Postoji opasnost i za život ljudi na zgradama koje se razgrađuju, 

koje se obnavljaju, a koje su spomenici kulture jer je na njima obnova sporija, složenija i 

financijski iscrpnija. Spomenici kulture bili su neodržavani i dotrajali, a potres ih je dodatno 

uništio. Sisačko – moslavačka županija će ponovno tražiti od nadležnih tijela da razmotre 

svrhu očuvanja pojedinih pročelja, pojedinih zidova na zaštićenim spomenicima kulture, jer 

takvi zidovi ugrožavaju živote ljudi. 

 

 5. Vijećnica Sanja Štingl Vlašić postavila je pitanje kada će se liječnici i medicinsko 

osoblje u Glini vratiti u svoju sada obnovljenu, opremljenu i namještenu zgradu, te u kojoj su 

fazi radovi na Domu zdravlja Sisačko-moslavačke županije u Sisku i kada oni mogu očekivati 

povratak u svoju matičnu zgradu. 
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 Župan Ivan Celjak odgovorio je da je objekt Doma zdravlja Sisačko-moslavačke 

županije u Glini završen, svi radovi su gotovi, zgrada je opremljena i spremna za prihvat 

ordinacija i njihovo useljavanje. U prvom tromjesečju 2024. godine očekuje se završetak 

radova i prihvat ordinacija u objektu Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije u Sisku. Iz 

Zagreba se u Dom zdravlja Sisačko-moslavačke županije u Sisak vraća izvrsna pedijatrica i 

alergolog dr. Zukan koja će dok ne bude obnovljen objekt u Sisku raditi u prostoru Zavoda za 

javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije koji je novoobnovljen prostor. 

 
 

Aktualni sat završio je u 11,14 sati. 

 

TOČKA 1. 

Prijedlog III. Izmjene i dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2023. 

godinu, 

a) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-

moslavačke županije za 2023. godinu, 

b) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu za 2023. 

godinu,  

c) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2023. 

godinu 

 

       Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je pravni temelj za 

donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Sisačko-moslavačke županije sadržan u odredbi 

članka 45. Zakona o proračunu. Osnovni razlog zbog kojeg se pristupilo izradi Izmjena i 

dopuna Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2023. godinu je usklađivanje izvora zbog 

projekata koji su se financirali iz Fonda solidarnosti i ostalih izvora. Ukupni prihodi i primici 

kao i ukupni rashodi i izdaci u Izmjenama i dopunama proračuna Sisačko-moslavačke 

županije za 2023. godinu povećani su sa 349.856.972,08 € na 368.282.190,25 €  odnosno veći  

su za 18,4 milijuna €.  

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za društvene 

djelatnosti, Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša i Odbor za branitelje i žrtve iz 

Domovinskog rata dali pozitivno mišljenje na: Prijedlog III. Izmjene i dopune Proračuna 

Sisačko-moslavačke županije za 2023. godinu, 

a) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-

moslavačke županije za 2023. godinu, 

b) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu za 2023. 

godinu,  

c) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2023. 

godinu. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Luca Gašpar Šako, Tomislav Kralj, Ljiljana 

Lampert i Srđan Marić. 

 

Nakon toga su, većinom glasova (23 za, 6 protiv i ništa suzdržanih) donijete: 

 III. Izmjene i dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2023. godinu, 

a) Odluka o izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke 

županije za 2023. godinu, 

b) Odluka o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu za 2023. godinu,  

c) Odluka o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2023. godinu. 
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TOČKA 2. 

II. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za 2023. godinu 
 

Ravnatelj Stipo Šapina u uvodu je iznio da ukupni prihod za 2023. godinu iznosi 

30.068.131 eura. Redovno i izvanredno održavanje županijskih i lokalnih cesta se provodi na 

razini osiguranja primjerenih uvjeta svim sudionicima u prometu i mogućeg izvršavanja svih 

zakonskih obveza u obavljanju djelatnosti Županijske uprave za ceste. Jedan od ciljeva je 

modernizirati što više kilometara cesta u skladu s raspoloživim financijskim sredstvima u 

svrhu poboljšanja sigurnosti i uvjeta na prometnicama. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na II. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke 

županije za 2023. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog II. Izmjene 

i dopune Financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za 

2023. godinu. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Luca Gašpar Šako. 

 

Nakon toga je, većinom glasova (22 za, 6 protiv i ništa suzdržanih) donijet Zaključak 

o davanju suglasnosti na Prijedlog II. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave 

za ceste Sisačko-moslavačke županije za 2023. godinu. 

 

TOČKA 3. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje  

političkih stranaka koje imaju vijećnike u Županijskoj skupštini  

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

 

 Pročelnica Branka Šimanović u uvodu je iznijela da je pravni temelj sadržan u odredbi 

članka 10. stavka 3. Zakona o financiranju političkih aktivnosti, izborne promidžbe i 

referenduma te u odredbi članka 28. Statuta Sisačko-moslavačke županije. Sredstva se 

raspoređuju na način da se utvrdi jednaki iznos sredstava za svakog vijećnika Županijske 

skupštine tako da pojedinoj političkoj stranci koja je bila predlagatelj liste pripadaju sredstva 

razmjerno broju dobivenih mjesta vijećnika u Županijskoj skupštini, prema konačnim 

rezultatima izbora za članove Županijske skupštine. Za svakog vijećnika Županijske skupštine 

podzastupljenog spola političkim strankama pripada i pravo na naknadu u visini od 10% 

iznosa predviđenog po svakom vijećniku Županijske skupštine. U Proračunu Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka 

planirana su sredstva u iznosu od 41.144,00 eura. U članku 4. u tabelarnom prikazu Prijedloga 

Odluke utvrđuju se iznosi sredstava koji se raspoređuju političkim strankama koje imaju 

vijećnike u Županijskoj skupštini za 2024. godini.  

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka koje imaju vijećnike u 

Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i 5 suzdržanih) 

donijeta Odluka o  raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka koje imaju 

vijećnike u Županijskoj skupštini Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 
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TOČKA 4. 

Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i lokalnih cesta na području 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju 

pozitivnog mišljenja na Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i 

lokalnih cesta na području Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

 

 Ravnatelj Stipo Šapina u uvodu je iznio da Županijska uprava za ceste Sisačko-

moslavačke županije u 2024. godini planira nastaviti sa sanacijom dionica cesta koje su u 

najlošijem stanju kroz radove izvanrednog održavanja cesta sukladno raspoloživim 

financijskim sredstvima, nastaviti sa izradom nove projektne dokumentacije, ishođenjem 

lokacijskih i građevinskih dozvola, izradom geodetskih elaborata, rješavanjem imovinsko-

pravnih odnosa, nastaviti sa rekonstrukcijom i modernizacijom dionica županijskih i lokalnih 

cesta sukladno raspoloživim preostalim financijskim sredstvima. Kroz radove izvanrednog 

održavanja planira se izvođenje radova popravka već izgrađenih dionica županijskih i lokalnih 

cesta ugradnjom novog asfaltnog sloja, kao i asfaltiranje makadamskog kolnika. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i lokalnih cesta na području 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju pozitivnog 

mišljenja na Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i lokalnih cesta na 

području Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Luca Gašpar Šako, Ljiljana Lampert, Mijo Latin i 

Srećko Telar. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (21 za, 6 protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o davanju pozitivnog mišljenja na Prijedlog Plana građenja, održavanja i 

zaštite županijskih i lokalnih cesta na području Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu. 

 

 

 Sukladno članku 118. Poslovnika Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije 

predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić predložio je da predlagatelj zajedno obrazloži 

točke 5. i 6. dnevnog reda te da se o njima provede objedinjena rasprava, a o svakoj se 

zasebno glasovalo. 

 

TOČKA 5. 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva u  

Sisačko-moslavačkoj županiji u 2023. godini 

 

TOČKA 6. 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i učeničkog doma u 

Sisačko-moslavačkoj županiji u 2023. godini 

 

 Pročelnica Robertina Štajdohar u uvodu je iznijela da je pravni temelj za donošenje 

odluka sadržan u odredbi članka V. Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih 

prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva u 

2023. godini, te srednjih škola i učeničkih domova u 2023. godini. Za svaku kalendarsku 
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godinu Vlada Republike Hrvatske donosi Odluku prema kojoj osnivačima osnovno školskih 

ustanova, srednjih škola i učeničkih domova raspoređuje i doznačava financijska sredstva za 

financiranje minimalnog financijskog standarda za tekuću godinu. Raspodjela sredstava po 

proračunskim korisnicima izvršila se u okvirima bilanciranih prava prema utvrđenim 

kriterijima za materijalne i financijske rashode osnovnih škola, srednjih škola i učeničkog 

doma, rashode za troškove prijevoza učenika i energenata  koje ugovara Sisačko-moslavačka 

žpanija, rashode za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja, rashode za 

nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 

osnovnih škola, potpore za sufinanciranje smještaja i prehrane u učeničkom domu. 

Financijska sredstva doznačavaju se školama i učeničkom domu temeljem mjesečnih 

zahtjeva. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno 

mišljenje na Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva u Sisačko-moslavačkoj županiji u 

2023. godini i Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija srednjih škola i učeničkog doma u Sisačko-moslavačkoj županiji u 2023. godini. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Luca Gašpar Šako i Ljiljana Lampert. 

 

Nakon toga je, većinom glasova (23 za, ništa protiv i 5 suzdržanih) donijeta Odluka o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva u  

Sisačko-moslavačkoj županiji u 2023. godini. 
 

Nakon toga je, većinom glasova (23 za, ništa protiv i 5 suzdržanih) donijeta Odluka o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i 

učeničkog doma u Sisačko-moslavačkoj županiji u 2023. godini. 

 

 

 Sukladno članku 118. Poslovnika Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije 

predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić predložio je da predlagatelj zajedno obrazloži 

točke 7. i 8. dnevnog reda te da se o njima provede objedinjena rasprava, a o svakoj se 

zasebno glasovalo. 

 

TOČKA 7. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o minimalnim financijskim standardima, 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija domova 

za starije i nemoćne osobe za 2023. godinu 

 

TOČKA 8. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima i mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija za investicijsko ulaganje, investicijsko i 

tekuće održavanje zdravstvenih ustanova te za informatizaciju zdravstvene 

djelatnosti u 2023. godini na području Sisačko-moslavačke županije 

 

Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da se Uredbom o načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija te izračuna iznosa pomoći izravnanja za decentralizirane funkcije 

jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave za 2023. godinu utvrđuje da su korisnici 

pomoći izravnanja dužni donijeti vlastite odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

domova za starije osobe u okvirima bilanciranih sredstava. Temeljem dobivene suglasnosti 
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Ministarstva rada, mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike na prijedlog prenamjene 

sredstava utvrđenih u sklopu Oduke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i 

mjerilima za decentralizirano financiranje domova za starije osobe u 2023. godini u ukupnom 

iznosu 1.212.511,00 eura, sredstva se raspodjeljuju na rashode za zaposlene, rashode za 

nabavu nefinancijske imovine te rashode za hitne intervencije. Točkom IV. Odluke o 

minimalnim financijskim standardima za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 

2023. godini propisano je da su jedinice područne (regionalne) samouprave dužne donijeti 

svoje odluke o kriterijima i mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija za 

investicijsko ulaganje, investicijsko i tekuće održavanje zdravstvenih ustanova, te za 

informatizaciju zdravstvene djelatnosti u skladu sa stvarnim stanjem i potrebama zdravstvenih 

ustanova čiji su osnivači. Vlada Republike Hrvatske donijela je 12. listopada 2023. godine 

Odluku o izmjeni Odluke o minimalnim financijskim standardima za decentralizirane funkcije 

za zdravstvene ustanove u 2023. godini kojom se utvrđuje preraspodjela utvrđenih bilančnih 

prava u sklopu ukupno utvrđenih sredstava Sisačko-moslavačke županije u dijelu koji se 

odnosi na Opću bolnicu „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno 

mišljenje na Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o minimalnim financijskim standardima, 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije i 

nemoćne osobe za 2023. godinu i Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima i mjerilima 

i načinu financiranja decentraliziranih funkcija za investicijsko ulaganje, investicijsko i tekuće 

održavanje zdravstvenih ustanova te za informatizaciju zdravstvene djelatnosti u 2023. godini 

na području Sisačko-moslavačke županije. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (21 za, ništa protiv i 6 suzdržanih) 

donijeta Odluka o izmjeni Odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije i nemoćne osobe 

za 2023. godinu. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (21 za, ništa protiv i 6 suzdržanih) 

donijeta Odluka o izmjeni Odluke o kriterijima i mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija za investicijsko ulaganje, investicijsko i tekuće održavanje 

zdravstvenih ustanova te za informatizaciju zdravstvene djelatnosti u 2023. godini na 

području Sisačko-moslavačke županije. 

 

TOČKA 9. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma 

zdravlja Sisačko-moslavačke županije o davanju u zakup poslovnog prostora 

 

 Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da je člankom 268. Zakona o 

zdravstvenoj zaštiti propisano da zdravstveni radnici koji su u radnom odnosu u domu 

zdravlja najmanje posljednju godinu dana i koji ispunjavaju uvjete za obavljanje privatne 

prakse u ordinaciji, mogu podnijeti zahtjev Ministarstvu zdravstva za izdavanje rješenja o 

obavljanju privatne prakse u ordinaciji. Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Doma 

zdravlja Sisačko-moslavačke županije o davanju u zakup poslovnog prostora zaposlenici 

Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije Ljiljani Šugić Pierobon, dr. med. dent. Poslovni 

prostor nalazi se na adresi Zagrebačka 6, Novska. 
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Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije 

o davanju u zakup poslovnog prostora. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (27 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Sisačko-

moslavačke županije o davanju u zakup poslovnog prostora. 

 

TOČKA 10. 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju lista za poticanje razvoja poljoprivrede u 

Sisačko-moslavačkoj županiji za 2023. godinu 

 

 Pročelnica Anita Sinjeri Ibrišević u uvodu je iznijela da je u natječajnom roku od 28. 

listopada 2023. do 28. studenoga 2023. godine ukupno bilo 463 zaprimljenih zahtjeva za 

poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2023. godinu, a iznos 

traženih poticaja je 227.243,24 €. Na temelju članka III. Odluke o raspisivanju Javnog poziva 

za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2023. godinu 

Povjerenstvo za provedbu Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2023. godinu održalo je sjednicu na kojoj je donesen Prijedlog lista 

za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2023. godinu. Ukupan 

iznos potpora nakon isključenja nepotpunih zahtjeva iznosi 226.548,98 €. S obzirom da je 

iznos veći od iznosa predviđenog u Proračunu Sisačko-moslavačke županije za 2023. godinu 

za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2023. godinu, izvršeno 

je umanjenje na 88,28 % od ukupnog iznosa odobrenih zahtjeva što ukupno iznosi 199.997,44 

€. 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Odluke o utvrđivanju lista za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2023. godinu. 

 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Luca Gašar Šako. 

 

Nakon toga je, većinom glasova (26 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta 

Odluka o utvrđivanju lista za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji 

za 2023. godinu. 

 

TOČKA 11. 

Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna  

Prostornog plana Sisačko-moslavačke županije 

 

 Ravnateljica Margita Malnar u uvodu je iznijela da je Prostorni plan Sisačko-

moslavačke županije donesen 2001. godine. Izmjene i dopune Plana provedene su u četiri 

navrata. IV. izmjenama i dopunama Prostornog plana Sisačko-moslavačke županije pristupilo 

se radi utvrđene potrebe za prilagodbom i usklađivanjem prostorno planskih rješenja s novim 

spoznajama i novim zakonskim odredbama, te radi preispitivanja svih prostorno planskih 

postavki i otklanjanja uočenih nedostataka. Izmjenama i dopunama Plana preoblikovana su 

postojeća planska rješenja u dijelovima koji se navedeni u Odluci o izradi Plana. Radi se o 

svobuhvatnim izmjenama Plana kojima je provedeno usklađenje odredbi za provedbu Plana sa 

zakonskom regulativom, usklađenje Plana s razvojnim i gospodarskim potrebama gradova i 
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općina u Županiji, usklađenje Plana s dokumentima i studijama izrađenima za područje 

Sisačko-moslavačke županije te podacima, planskim smjernicama i propisanim dokumentima 

dostavljenima od tijela i osoba određenih posebnim propisima, usklađenje površina 

gospodarskih zona (proizvodnih i poslovnih), te turističko ugostiteljske namjene sa 

prostornim planovima uređenja gradova/općina, usklađivanje površina istražnih i 

eksploatacijskih polja mineralnih sirovina s najnovijim podacima kojima raspolaže 

Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja, korekcija trasa i površina postojećih i 

planiranih infrastrukturnih sustava: prometnog sustava, telekomunikacijskih sustava, 

energetskog sustava,vodnogospodarski sustav, sustav gospodarenja otpadom. Sukladno 

Zakonu o prostornom uređenju utvrđeni su  uvjeti za neposrednu provedbu za zahvate i 

površine županijskog i državnog značaja: planiranje čvora na autocesti Zagreb –Sisak na 

području Žažine, zahvate u prostoru koji su u funkciji istraživanja i eksploatacije 

geotermalnih voda, podzemnih skladišta plina te trajnog zbrinjavanja ugljikova dioksida, za 

gradnju i modernizaciju željezničkih pruga državnog značaja, sunčane elektrane. Za navedene 

izmjene je proveden i postupak Strateške procjene utjecaja na okoliš i Glavne ocjene utjecaja 

na ekološku mrežu. Ishođeno je mišljenje nadležnog Ministarstva gospodarstva i održivog 

razvoja kojim je nacrt konačnog prijedloga IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana Sisačko-

moslavačke županije uz primjenu mjera ublažavanja negativnih utjecaja utvrđenih u strateškoj 

studiji prihvatljiv za ekološku mrežu. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za prostorno uređenje dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana Sisačko-moslavačke županije. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ljiljana Lampert, Luca Gašpar Šako i Damir 

Markuš. 

 

Nakon toga je, većinom glasova (18 za, 7 protiv i 1 suzdržan) donijeta Odluka o  

donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana Sisačko-moslavačke županije. 

 

TOČKA 12. 

Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za 

 Sisačko-moslavačku županiju 
 

 Pročelnica Anita Sinjeri - Ibrišević u uvodu je iznijela da se Procjenom uređuju 

opasnosti i rizici koji ugrožavaju Županiju, procjenjuju potrebe i mogućnosti za sprječavanje, 

umanjivanje i uklanjanje posljedica katastrofa i velikih nesreća te stvaraju uvjeti za izradu 

planova zaštite i spašavanja stanovništva, uz djelovanje svih mjerodavnih struktura, 

operativnih snaga civilne zaštite i resursa cjelovitog i sveobuhvatnog županijskog sustava 

upravljanja u zaštiti od katastrofa i velikih nesreća. Procjena rizika od velikih nesreća temelji 

se na procjenama ugroženosti gradova i općina na području županije, te jedinice lokalne i 

područne (regionalne) samouprave najmanje jednom u četiri godine donose Procjenu rizika od 

velikih nesreća. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za prostorno 

uređenje dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih 

nesreća za Sisačko-moslavačku županiju. 
 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Luca Gašpar Šako. 
 

Nakon toga je, većinom glasova (20 za, 2 protiv i 3 suzdržana) donijeta Odluka o 

donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Sisačko-moslavačku županiju. 
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TOČKA 13. 

Prijedlog Odluke o visini mjesečne nagrade za rad članovima vijeća  

nacionalnih manjina i predstavnicima nacionalnih manjina 

 

Pročelnica Robertina Štajdohar u uvodu je iznijela da sukladno Ustavnom zakonu o 

pravima nacionalnih manjina i Pravilniku o naknadi troškova i nagradi za rad članovima 

vijeća i predstavnicima nacionalnih manjina jedinice lokalne i regionalne samouprave 

osiguravaju sredstva za rad vijećima i predstavnicima nacionalnih manjina, uključujući 

sredstva za obavljanje administrativnih poslova za njihove potrebe, a mogu osigurati i 

sredstva za provođenje određenih aktivnosti utvrđenih programom rada vijeća nacionalne 

manjine. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o visini 

mjesečne nagrade za rad članovima vijeća nacionalnih manjina i predstavnicima nacionalnih 

manjina. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i 2 suzdržana) 

donijeta Odluka o visini mjesečne nagrade za rad članovima vijeća nacionalnih manjina i 

predstavnicima nacionalnih manjina. 

 

 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zaključio je sjednicu u 13,15  sati. 
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